
YTY:n hallituksen kokous 19.4.2023 

 
Aika: keskiviikko 19.4. klo 10  
Paikka: Teams (TG-Yty-ry Link )  
 
Hallitus  Asema    Läsnä:  
 
Miro Suomela  Puheenjohtaja    Joo 
Aada Myyryläinen  Varapuheenjohtaja ja sihteeri   Joo 
Tanapaksorn Vipavin  Yritysyhteistyövastaava    Joo 
Anna Andersson  Rahastonhoitaja    Joo 
Emilia Saari   Viestintävastaava ja Tapahtumavastaava  Ei 
 
Toimihenkilöt  
Sara Korvuo   Sosiaalipoliittinen ja yhdenvertaisuusvastaava Ei 
 Riitu Nippala ---      Ei 
Elia Bibbeau   Kansainvälisyysvastaava    Ei 
Miia Alavillamo  Web-vastaava   Joo  
Siiri Kärkkäinen  --     Ei 
Merja Sovala  ---     Ei 
Viola Järvinen  (tuutorivastaava, tapahtumavastaava)   Ei 
 
 
 

  
1. Kokouksen avaaminen  

 
Puheenjohtaja avaa kokouksen ajassa 10:10. 
 

 
2. Kokouksen toteaminen lailliseksi ja päätösvaltaiseksi  

 
Kokous on päätösvaltainen. 

 
 

3. Pöytäkirjantarkastajien valinta  
 

Pöytäkirjan tarkastajiksi valitaan Tanapaksorn ja Anna Andersson. 

 

4. Esityslistan hyväksyminen  
 

Esityslista hyväksytään sellaisenaan. 
 

 
5. Ilmoitusasiat  

 

https://teams.microsoft.com/l/meetup-join/19%3a266023010f7f48d78e9cc9bc24222bfb%40thread.skype/1681668570397?context=%7b%22Tid%22%3a%22fa6944af-cc7c-4cd8-9154-c01132798910%22%2c%22Oid%22%3a%2246c2a04b-c840-471c-8c10-306976668e07%22%7d


Anna osallistui koulutuksenohjausryhmään, jossa yliopistoon hakijoiden määriä käytiin läpi 

(ensimmäisen yhteishaun kanditutkintoihin: 8783 hakijaa), opettamis- ja 

oppimiskeskuksessa käytiin läpi, miten SOC:in opetusta voidaan kehittää.  

 
6. Kuulumiset kentältä, järjestöasiat 

 
Eilen 18.4 puheenjohtaja oli illallisella, jossa mukana oli dekaani sekä opintopäällikkö. 
Illallisella keskusteltiin, miten levittää tietoa uutisia tapahtumista opiskelijoille.  
 
Opiskelijoiden tiloja tullaan menettämään kampuskehityksen takia. Miro jakaa idean, joka 
mukaan SOC:in ainejärjestöjen tilat voisivat olla lähekkäin (esim. linnassa) tulevaisuudessa. 
Anna huomauttaa, että TREY päättää ainejärjestöjen tiloista. Kuitenkin Kampuskehityksen 
takia tilat vaihtuvat (2025), joka voisi mahdollistaa tilojen muutoksen ilman TREY:n 
päätöstä. Aiheeseen on tarkoitusta palata myöhemmin.  
 
Opetushallinto tarvitsee 12 suomea puhuvaa kandiopiskelijaa, 12 maisteriopiskelijaa, sekä 
6 kansainvälistä opiskelijaa. Myös Kohry:yn tarvitaan uusi opiskelija osallistumaan.  
 
Ainejärjestöjen sosiaalipoliittisetvastaavat selvittävät yhdenvertaisuussuunnitelmia 
yhdessä, tapaaminen järjestettiin 5.4.2023. 
 
Työpaja toiminta-avustushakemusta varten on järjestettävä. Ajankohdaksi valitaan 24.4 
klo: 14. Osallistujat ovat Miro Suomela, Aada Myyryläinen ja Anna Andersson. 
 

  
7. Kevätkokouksen valmistelu ja ajankohta  

 
Kevätkokouksen ajankohtaa varten on tehty kysely. Kokouksen ajankohdaksi valitaan 
keskiviikkona 3.5 klo 16 kyselyn perusteella. Kokouksen jälkeen on tarkoitus mennä 
sorsapuistoon viettämään aikaa yhdessä. Kevätkokoukseen liittyvät asiat pitää tehdä viikon 
sisällä.  

 
Anna valmistelee ehdotukset jäsenmaksuista ainejärjestöiltä kevätkokousta varten. 

 
8. Talousasiat  

 
Rahastonhoitaja Anna Andersson suoritti TREY:n taloudenhoitamisen tentin. Pankkitilin 
oikeuksien vaihtoon tarvitaan Miron ja Aadan allekirjoitukset. Pankkikortti on tilattu, ja tulossa. 

 
1. Tilin saldo: 1163.35 € 
2. Budjetointi: 

• Soccers: 
o järjestyspaikka: 370€ (100€ pantti) 
o Tapahtumat herkut: 220€ 
o Haalarimerkkitilauksen laskua ei ole tullut: 160€  



▪ 50 euron kuitti unohtui tapahtuman ruokaostoksista, ei voi 
laskuttaa 

o Tiedekunnalta 770€  

• Kevätkokous: 
o Kevätkokousta varten viiniä, keskustelua viinin määrästä (pullo tai boksi). 
o Anna sanoo voivansa ostaa viinit 
o 50 € maksimi kevätkokousta varten 
o Soccersista jäänyt kahvia ja teetä, joita tarjoilla kevätkokouksessa. 

• 10 € budjetti tapahtumakahveille 
 
 

9. Tapahtumat  
 

Tapahtumakahvit: 

• Uusi yritys: tapahtumakahvit toukokuulle 
o Tapahtumakahveille ei osallistunut kukaan. Tapahtumakahvit 

mahdollisesti kevätkokouksen jälkeisellä viikolla. 
Soccers: 

• Soccers oli onnistunut, 60 osallistujaa, 80 rekisteröityi osallistumaan,  
o Soccerssista saatu palaute: 
o positiivista palautetta tuli osallistujilta 

▪ tapaus ei ollut niin kuiva kuin monet osallistujat odottivat  
o osallistuja ehdotti syksylle jatkotapahtumaa: ”board rewind”.  
o Tapahtuma oli pitkä 

▪ osa ei olisi jaksanut odottaa 
▪  palkintojen jako myöhään sai ihmiset jäämään pidempään 

tapahtumaan. 
o tapahtuma järjestettiin tiistaina  

▪ osallistujat ei valmiina osallistumaan täysillä 
o uusi tapahtuma siitä muodostuu ongelmia 

TIPSY:n tapahtuma 

• TIPSY:n tapahtuma siirtyy syksylle, koska opinnäytetyöt pitävät opiskelijoita 
kiireisinä keväällä, Tanapaksornin mukaan TIPSY haluaa tehdä yhteistyötä 
tapahtuman kanssa YTY:n ja iltakoulun kanssa. TIPSYN tapahtumavastaavat 
keskustelevat mahdollisesta yhteistyöstä vielä tulevaisuudessa.  

Väittelykerho: 

• 2 Cortexsin ja 2 teeman jäsentä ovat suunnitelleet väittelykerhoa 

• Tapahtuma on tarkoitus järjestää syksyllä 
o Tämä olisi ensimmäinen järjestetty väittelykerho 
o Vielä on epäselvää paljon rahaa ja suunnitteluaikaa menee väittelykerhon 

järjestämiseen. 
 

10. Tiedekunnan asiat  
 

Maaliskuun hallituksen kokous siirtyi, jonka takia myös puheenjohtajan tapaaminen dekaanin 
kanssa siirtyi.   
 



Tilanteissa, joissa Chat-GTP:tä ei saa käyttää (esim. opinnäytetyöt) ei pystytä tarkastamaan 
onko Chat-GPT:tä käytetty. 

 
 

11. Seuraava kokous  
 

Seuraavan kokouksen ajankohtaa ei päätetä vielä.  

 

12. Kokouksen päättäminen 
 

Kokous päätetään klo 11:19. 
 
 

 

 

 


